
Canviem Salt reclama que es comencin a expropiar pisos a

bancs

Canviem Salt ha presentat una moci� per reclamar a l'equip de govern un Çcomprom�sÈ per tirar endavant les

expropiacions de pisos a bancs. Segons el seu regidor, Wilder Palacio, cal que l'Ajuntament disposi d'aquests

pisos per adjudicar-los a les persones que necessiten lloguers accessibles. ÇNo t� sentit que els bancs retinguin

m�s de 800 pisos buits sense donar-los cap �s social, i at�s que f ins ara no els han cedit �s l'hora de comen�ar

a expropiar-los a l'empara de la llei 4/2016È, assenyala.

De la mateixa manera, Palacio ressalta la Çincoher�nciaÈ d'IPS-CUP, que el 2014 va presentar una moci� perqu�

es posessin sancions als immobles permanent desocupats per� que ara que est� al govern no ho ha tirat

endavant.
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